
 
Zápis č. 11/2009 (45) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 2. 11. 2009 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., 
Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich , Bc. O. Vrzal, Bc. Novotná, P. Peroutka (celkem 10 členů AS) 

Hosté: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., RNDr. Jan Ostravský, 
CSc., prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Eva Navrátilová 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009. 

4. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

5. Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010.  

6. Projednání návrhu změny organizační struktury FAI.  

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal hosty.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  
 
Dr. Chramcov poskytl doplňující vysvětlení k dotazu Ing. Gerlicha týkající se počtu vypisovaných 
BP a DP a odměn za BP a DP.   
Dále informoval členy AS FAI o důležitých bodech ze zasedání AS UTB: 

• Návrh změny Stipendijního řádu – na zasedání AS UTB došlo k diskusi týkající se 
podpory studia cizinců na UTB v rámci mimořádného doktorského stipendia. Návrh 
prozatím není schválen. 

• Otevření otázky propagace Akademických senátů – FMK nabídla pomoc při tvorbě 
propagačních materiálů. 

• Student FAI Bc. Pavel Sousedík byl zvolen zástupcem AS UTB v Radě pro informační 
systém. Členem této rady je také Dr. Matýsek. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Prod. Ostravský informoval o skutečnosti, že na základě Vnitřní normy FAI RD/02/09 budou ke 
dni 1. 11. 2009 všichni studenti bakalářského studijního programu „Inženýrská informatika", 
studijních oborů „Automatické řízení a informatika“ a „Informační technologie“ převedeni na 
studium oboru „Informační a řídicí technologie“. 
Tajemnice FAI p. Navrátilová informovala o tom, že na ekonomické oddělení FAI byla přijata 
nová pracovnice paní Perničková. 
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ad 3) Projednání Průběžné zprávy o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009. 

Tento návrh byl projednán na zasedání EK AS FAI dne 22. 10. 2009. Předseda EK doc. Sysel 
podotkl, že pro toto jednání si EK vyžádala zápis z Investiční komise. Na zasedání EK byly 
tajemnicí FAI p. Navrátilovou zodpovězeny dotazy týkající se projednávaného bodu a byl 
zhotoven zápis ze zasedání. Upravená konečná podoba Průběžné zprávy o hospodaření FAI za 
období 1. 1. - 30. 9. 2009 byla rozeslána členům AS FAI. Další dotazy nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI  45/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009.  

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 45/1 
AS FAI projednal Průběžnou zprávu o hospodaření FAI za období 1. 1. - 30. 9. 2009.  

ad 4) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 
Tento návrh byl projednáván na zasedání LK AS FAI dne 26. 10. 2009. Proběhla zde diskuse 
týkající se hranice středoškolského průměru pro prominutí písemné přijímací zkoušky. Na 
základě argumentů souhlasila LK s navrženým průměrem 2,3. V bodě 1.6. došlo k vyškrtnutí 
řidičského průkazu jakožto průkazu totožnosti. Dále bylo v dokumentu opraveno několik 
formálních chyb. 

Návrh usnesení AS FAI  45/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 1 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 45/2 
AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2010/2011 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

ad 5)  Projednání návrhu Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010. 
Daný dokument byl taktéž projednáván na zasedání LK AS FAI. Oproti původnímu návrhu byl 
doplněn odstavec III. 4. týkající se podpory sportovních aktivit zaměstnanců FAI. Byla otevřena 
diskuse týkající se finanční úhrady za využití sportovišť. Po opravě formálních chyb je dokument 
připraven k hlasování o schválení. 

Návrh usnesení AS FAI  45/3 
AS FAI schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010. 

Hlasování 
Pro: 10 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 45/3 
AS FAI schválil návrh Aktualizace dlouhodobého záměru FAI na rok 2010. 
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ad 6) Projednání návrhu změny organizační struktury FAI. 

Děkan FAI vysvětlil, z jakého důvodu jsou navrženy změny organizační struktury FAI. Změny se 
týkají dvou stávajících ústavů a to Ústavu aplikované informatiky a Ústavu elektrotechniky a 
měření. Děkan FAI jednal o této problematice s řediteli ústavů. Ředitel ÚAI doc. Zelinka zaslal 
děkanovi FAI návrh několika variant názvů pro dva nové ústavy, které vzniknou z ÚAI.  

Jeden z ústavů by se měl věnovat směru teoretické informatiky a druhý by se měl zabývat 
oblastmi programování, hardware a software. Pro první z ústavů byly navrženy tyto názvy: 
Ústav umělé inteligence, Ústav softcomputingu, Ústav (teoretické) informatiky, Ústav 
počítačových věd. Názvy druhého ústavu byly navrženy takto: Ústav aplikovaného 
programování, Ústav softwarového inženýrství, Ústav počítačových aplikací. Další návrhy názvů 
jsou vítány a mohou být zaslány děkanovi FAI, ředitelům ústavů nebo předsedovi AS FAI.  

Dne 5. 11. 2009 proběhne další jednání s ředitelem ÚEM doc. Křesálkem. U tohoto ústavu ještě 
není rozhodnuto, zda bude rozdělen na dva nové ústavy nebo zda dojde pouze ke změně názvu. 

V další fázi děkan FAI svolá ústavní schůze obou ústavů, na kterých navrhované změny projedná 
s jejich pracovníky. Na ústavní schůze jsou zváni i členové AS FAI. Na ředitele nových ústavů 
bude vypsáno výběrové řízení. Prozatím budou jmenováni pověření ředitelé ústavů z řad 
pracovníků. Navrhované změny budou projednány taktéž na zasedáních EK a LK AS FAI. 

V následující diskusi vznesl doc. Sysel dotaz týkající se možného přesunu pracovníků jiných 
ústavů na nově vzniklé ústavy. Děkan FAI odpověděl, že touto otázkou se zatím nezabýval.  

Dr. Matýsek navrhl možnost oslovení jednotlivých pracovníků individuálně. Dr. Vojtěšek vznesl 
dotaz na předpokládaný termín změn na ústavech. Předpokládaný termín je k 1. 1. 2010.  

Dr. Chramcov vznesl dotaz týkající se dislokace. Děkan FAI odpověděl, že prozatím se nepočítá s 
přesunem pracovníků do jiných kanceláří.   

 

ad 7) Různé 

• Doc. Sysel upozornil na závadu v umývárně u tělocvičny.  
 
 
 
Termín dalšího zasedání AS FAI bude stanoven na základě dalších jednání o změnách na 
ÚAI a ÚEM. Termín bude upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 3. 11. 2009 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


